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1. Toplantı Ankara’da Başkent Ün6vers6tes6 Tıp Fakültes6nde Dekanlar Konsey6 
yürütme kurulu üyeler6 ve  Gaz6 Ün6vers6tes6, Ufuk Ün6vers6tes6, Atılım Ün6vers6tes6, 
Lokman Hek6m Ün6vers6tes6, Ankara Ün6vers6tes6, Hacettepe Ün6vers6tes6, Yüksek 
İht6sas Ün6vers6tes6, Med6pol Ün6vers6tes6, Yıldırım Beyazıt Ün6vers6tes6 
dekanlarının yüz yüze katılımı 6le başladı.  

2.  Ankara Ün6vers6tes6 Dekanı Prof. Dr. Zehra Aycan l6sans öğrenc6 kontenjanının 
yüksek olduğunu 6fade ett6. Genel olarak tıp eğ6t6m6 6le 6lg6l6 en öneml6 sorunun çok 
heterojen b6r yapının düzelt6lmes6 gerekt6ğ6n6 6fade ett6. Mezunlarımızın n6tel6ğ6 6le 
6lg6l6 ölçütlerle görüşülmes6 gerekt6ğ6n6 6fade ett6. Mezunlara 2 yıldır mezun olduktan 
6 ay 6la 1 yıl sonrasında anket uygulandığını 6fade ett6ler.  

3. Hacettepe Ün6vers6tes6 Dekanı Prof. Dr. Den6z Dem6ryürek en öneml6 sorunun 
l6sans öğrenc6 sayısı olduğunu 6fade ett6. Akred6tasyon koşullarının tak6p ed6lmes6. 
Yetk6nl6k ve yeterl6l6kler6n ölçülmes6 6ç6n 3. Sınıf sonrasında ölçüm yapılması, 6y6 
yapmayanı gel6şt6rmek, 6y6 yapanı ödüllend6rmek. Bu değerlend6rmen6n merkez6 
olması gerekt6ğ6 6fade ed6ld6. Basamak değ6l hatırlatmak amaçlı b6r sınavla 
yapılab6l6r. Sağlık Bakanlığı 6le ün6vers6te arasında araştırma görevl6s6 maaş farkı 
çok c6dd6 kan kaybının olması en öneml6 sorunlardan b6r6. Kaynak yaratmaya 
çalışırken yabancı uyruklu öğrenc6den gelen para tasarruf tedb6rler6ne takıldığı 
6fade ed6ld6. Tıp eğ6t6m6nde temel 6ht6yaçlarının değerlend6r6lmes6 çok öneml6. 
F6l6st6n ve Sudan’dan gelen tıp öğrenc6ler6 nasıl kabul ed6lecek? Hang6 kr6terler 6le 
alacağımızı hep6m6z bel6rleyel6m. %10 ücretl6 öğrenc6 kabul etme hakkının 
ver6lmes6.  

4. Yüksek İht6sas Ün6vers6tes6 Dekanı Şebnem Kavaklı af6l6ye vakıf ün6vers6tes6 
olduğunu 6fade ett6. Heterojen yapının eğ6t6m sorunlarını bel6rtt6. Vakıf 
ün6vers6teler6n6n kend6 hastaneler6n6n yapılması gerekt6ğ6n6 söyled6. Ölçme 
değerlend6rme konusunda tıp fakülteler6nde büyük farklılıklar var. Den6z hocanın 
6fade ett6ğ6 sınavın yapılmasının 6y6 olacağı ama yaptırımı olmadığı zaman sınava 
öğrenc6ler6n g6rmeyeceğ6 6fade ed6ld6. Vakıf ün6vers6teler6n6n denetlend6ğ6 ve 
denet6m sonucunda hemen öğrenc6 sayılarının azaltıldığı 6fade ed6ld6.  

5. Med6pol Ün6vers6tes6 Dekanı Prof. Dr. Neyhan Ergene çek6rdek eğ6t6m programına 
uyum konusunda görüş b6ld6rd6. UÇEP’e uyumun devam ed6lmes6, tus a hazırlayan 
değ6l de hayata hazırlayan hek6mler yet6şt6rmel6y6z. Maaşların düşük olması hem 
öğret6m üyes6 bulma ve araştırma görevl6s6 bulmanın çok zor olduğu 6fade ed6ld6. 
YÖK denet6m6n6 örnek göster6p gerekl6l6kler6 tamamlamak 6ç6n b6r araç olduğunu 
6fade ett6. Özel ün6vers6teler6n ayakta kalması 6ç6n b6r şek6lde devlet6n destek 
olması gerekt6ğ6n6 6fade ett6. İnternet bağlantıların her koşulda 6y6leşt6rmes6 
gerekt6ğ6n6 6fade ett6.  

6. Yıldırım Beyazıt Ün6vers6tes6 Dekan yardımcısı Prof. Dr. Orhan Küçükşah6n söz aldı. 
Kağıt üzer6nde çok 6y6 tamamlanan b6r şey6n uygulamada olmadığı 6fade ed6ld6. 
S6mülasyonun l6sans sonrası eğ6t6mde ve bazı b6l6ş6m teknoloj6ler6n6n daha akt6f 



kullanılmasının gerekl6 olduğunu söyled6. Af6l6yasyon s6stem6n6n tıp eğ6t6m6ne 
uygun olmadığını düşündüğünü 6fade ett6. Eğ6t6m Kal6tes6n6n düşük olmasına sebep 
olduğunu 6fade ett6. Yabancı uyruklu öğrenc6ler6n %98’6 tıp fakültes6 okuyacak 
kapas6tede olmadığını 6fade ett6. Af6l6ye olan hastanelerdek6 sağlık bakanlığındak6 
h6zmet6n entegresyonun sağlanması gerekmekted6r. Eğ6t6m6n kal6tes6 ve n6tel6ğ6n6 
ölçmes6 gerek6r. N6tel6kle 6lg6l6 bakanlık b6r çalışma yapıyor.  

7. Gaz6 Ün6vers6tes6 Tıp Fakültes6 Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Nazm6 Mutlu Karakaş 
mevcut yapının 6k6 katı kadar öğrenc6 yükü olduğundan bahsett6. Sağlık bakanlığı 
kadro talepler6n6n karşılanması konusundak6 denges6zl6kten bahsed6ld6. Sağlık 
Bakanlığına bağlı araştırma görevl6ler6n6n yazışma sorunları oluyor. Mezun6yet 
koşulu olarak 3 sınıfta yapılacak olan b6r sınavın bell6 b6r puanını alması get6r6leb6l6r. 
Uzman kadrosu 6st6hdam ed6leb6l6r.  

8. Ufuk Ün6vers6tes6 Dekanı Prof. Dr. Ahmet Hakan Hal6loğlu vakıf ün6vers6teler6 olarak 
s6stem6n neres6nde olduğumuz bell6 olmalı. Vakıf Ün6vers6teler6 homojen6ze 
edel6m. Kontenjan çok öneml6 b6r sorun. Ücretlend6rme sorunları var. Vakıf 
ün6vers6tes6nde dekan olmanın zorluklarından bahsetmek 6sted6ler. ÇEP 6y6 b6r 
eğ6t6m standard6zasyonu. Öğrenc6ler6n mezun6yet önces6 ölçme ve 
değerlend6rmeden geçmes6 gerek6yor. Öğret6m üyes6 bulmak çok zor oluyor. 
Sınavlarda teknoloj6 6le kopya çek6yorlarmış. Hacettepe jamer kullanmaktadır. 
Vakıfta bell6 b6r süre çalışınca devlet ün6vers6tes6 emekl6l6k haklarını alması 
sağlanab6l6r.   

9. Atılım Ün6vers6tes6 Dekanı Prof. Dr. Necla Tülek söz aldı. Hastanes6 olmayan b6r 
vakıf ün6vers6tes6 olarak çok fazla yüklen6ld6ğ6n6 6fade ett6ler. UÇEP uyumu olup 
olmadığı sorulmalıdır. Hastane başvurusunda bulunmuşlar, bekl6yorlarmış. Güç 
b6rl6ğ6 öner6yor. Parça parça hastaneler varken ortak hastane kullanılmıyor? Kadro 
sorunu olduğu 6fade ett6ler. Akadem6syen olmanın b6r caz6bes6 kalmadığı 6fade 
ed6ld6. %36 uluslararası öğrenc6 mevcut. 3. Yıldan sonra Türkçe koşulunun olması 
öneml6. YÖS öğrenc6ler6 6ç6n kr6terler artırılmalı d6ye 6fade ed6ld6.  

10. Lokman Hek6m Ün6vers6tes6 Dekanı Prof. Dr Ad6le Berna Dursun İng6l6zce tıp 
programları 6le 6lg6l6 sorunlardan bahsett6. 2025’e kadar 80 6le alınab6l6n6yor. 
Program yürütülüyor ama kâğıt üstünde kanıtlanamıyor. Temel b6l6mlerde öğret6m 
üyes6 bulma sıkıntıları mevcut. Öğrenc6 konusunda yabancı uyruklular 6ç6n m6n6mal 
kr6terler6n konulması konusunda görüş b6ld6r6ld6. Başarı oranını çok etk6l6yor. 
Hep6m6z n6tel6kl6 hek6m gel6şt6rmek 6st6yor. Bu nedenle ulusal düzeyde gel6ş6m 
sınavının yapılması, aynı sınavın 5 b6tt6kten sonra da yapılması 4 ve 5. Sınıf 6le 6lg6l6. 
Premed sınavı. Mezun6yet 6ç6n b6r gerekl6l6k olab6l6r. 19 araştırma görevl6s6 var. 
Yeterl6l6k kurulları var. Bell6 b6r kıdem6 atlamak 6ç6n b6r sınav yapılab6l6r. As6stan 
gel6ş6m sınavı yapılması 6y6 olur. S6mülasyon eğ6t6mde yer almalı. Yen6 b6r 
s6mülasyon merkez6 kurulmuş. Dekanlar konsey6 olarak yaptırım gücümüzün fazla 
olmasını temenn6 eder6m.  

11. Prof. Dr. Sema Arıcı 3. Ve 5. Sınıf sınavları konulacak olursa tus dershaneler6ne 
daha fazla öğrenc6n6n g6deceğ6n6 6fade ett6. Prof. Dr. Üm6t Şeh6rl6 Hocada çoktan 
seçmel6 sorular hazırladığımız sürece hep bu sorunları yaşayacağız d6ye 6fade 
ed6ld6. Sema Hoca gel6ş6m sınavı şekl6nde yapmayı daha uygun bulduğunu 6fade 
ett6. 3. Sınıftan 4. Sınıfa geçerken Türkçe sınavı yapıyoruz geçmezse başlatmıyoruz. 
Prof. Dr. Erol Gürpınar  2001’de METES (Mezun6yet önces6 tıp eğ6t6m sınavı) sonra 
ger6 adım atılıyor. UÇEP 2026 güncellen6yor. Dünyada örnek durumdayız. 2026 



UÇEP 6ç6n b6lg6 paylaşıyoruz. UÇEP konusunda hassas6yet 6stend6. TR YÖS 6le 6lg6l6 
olarak YÖK Başkan vek6l6ne görüş b6ld6r6ld6ğ6n6 Prof. Dr. Erdoğan Çet6nkaya 6fade 
ett6. Vakıf ün6vers6teler6 6ç6n de bu sınavın geçerl6 olacağı 6fade ed6ld6. B6yoloj6 g6b6 
zorunlu ders programı ekleneb6l6r. Bell6 b6r baraj konulab6l6r. Prof. Dr. Den6z 
Dem6ryürek söz aldı. Belgeler6n gerçekl6ğ6 b6r sorun, g6r6len sınavların doğruluğu, 
mülakat 6le çözüm bulundu. İng6l6zce konuşamayanlar elend6. Taban puan 
bel6rleme konusunda tam puanın %10 eks6ğ6 6le başvurab6l6yor. GCA levellarına 
göre kıbrıstan aşırı başvuru var. Kuzey Kıbrıs öğrenc6s6den ücret alınmıyor. Her 
ün6vers6te kend6 sınavını yapacak bence doğrusu budur. YÖS ad6l olursa b6zler 
kend6 koşullarımıza göre kr6ter bel6rleyeceğ6z. Şubat sonu evrak kabul ed6yor. Prof. 
Dr. Zehra Aycan gel6ş6m sınavı 6le 6lg6l6 söz aldı. Her yıl gel6ş6m sınavı yapıldığını 6fade 
ett6. Merkez6 sınavla mezun olamazsın demek hukuk6 sorun get6reb6l6r. Belk6 
özend6r6c6 olab6l6r. 2022 de tıp b6l6m doktorası bütünleş6k doktarası 6lk 5000 e 
g6renlere 2. Sınıftan sonra doktora yapma hakkını sağlıyor. Hacettepe yıllardır 
yapıyor. Bu öğrenc6ler6n mezun6yetten sonra b6r farklılıkları olmalı. B6l6m 6nsanı 
olarak geleceğ6m6z. Bu çocukları daha farklı b6r şek6lde ülkem6ze kazandırmak 
gerek6yor. Bu konunun gündeme alınıp çalışılması gerek6yor. Tez yapma sırasında 
ücret ödemes6 yapılab6l6r d6ye Üm6t Hoca 6fade ett6. Toplamda 8 yılda mezun 
olab6l6yorlar. pHd ünvanı 6le mezun ed6lmek çok öneml6. Hacettepe ün6vers6tes6 bu 
çocukları uçak b6let6 ve cep harçlığı 6le gönder6l6yor.  

12. Başkent Ün6vers6tes6 Tıbb6 D6rektörü Prof. Dr. Al6 Haberal söz aldı. 208 ün6vers6te 
128 tıp fakültes6 olması aslında b6r sorun vakıf ün6vers6teler6 sayısı 80’6 geçt6. Vakıf 
ün6vers6teler6n6n sorumluluk alanı baştan bell6 değ6l. İş kanunu ve 2547’ye tab6. 
YÖK Başkanlarının vakıf ün6vers6teler6ne başka b6r göz 6le bakmaması lazım. 
Denet6m 6le 6lg6l6 konu başlı başına b6r sorun. YÖK değerlend6rme ek6pler6 toplama 
ek6pler. Standart yok ve ün6vers6telere göre farklı uygulamalar var. Ya heps6n6 
sayıştay denetleyecek ya da standartlar bell6 olacak. Devlet6n sağlık bakanlığının 
devlet ve vakıf ün6vers6teler6 6le rekabet etmes6 son derece yanlıştır. Nöbet ertes6 
6z6n6n yen6den gözden geç6r6lmes6 gerek6yor. Tıp Öğrenc6ler6 l6seden son derece zayıf 
gel6yorlar. Bu ün6vers6telere yansıyor. Mezun olup d6lekçe yazmasını b6lmeyen 
doktorlar var. Herkes tıp fakültes6 açmak zorunda değ6l. Hastane gündeme geld6. 
Af6l6ye devlet hastanes6 uygulaması var. Bunların temelden çözülmes6 lazım. 
Yabancı öğrenc6 konusu t6carete dönmüş durumda. Karabükte türkten çok yabancı 
uyruklu öğrenc6 var. Devlet ün6vers6teler6nde de eğ6t6m yok maalesef k6. Mecbur6 
h6zmet sorunları da var. Merkezler boşaldı. Devlet ün6vers6teler6n 6ç6 boşaldı. B6r 
yerde yen6den gözden geç6r6lmes6 lazım. Bütünleş6k hareket ed6lmes6 ve bazı 
standartların olması gerek6yor.  

 
 

13. D6lek ve temenn6ler 6le oturum sonlandırıldı.  


